
1227520

To:

Cc

From:

Sent: Sun 3/28/2021 7:06:55 AM

Subject: RE: Aantal vragen over bestand LCC

Received: Sun 3/28/2021 7:06:57 AM

Dag dank voor je reactie.

Ik ga morgen weer aan de slag met de (nieuwe) verschillenanalyse en kom dan terug op je punten.

Groet,

trom: IEEE EEEvm i
Sent: vrijdag 26 maart 2021 15:18

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: Aantal vragen over bestand LCC

Hoi IKE
Ja, we zullen het LLC bestand blijven gebruiken. Het verschil is dat we vanaf week 14 slechts eenmaal per week

hiermee een schatting zullen maken over het aantal gezette prikken, en bovendien niet langer uitgesplitst naar

uitvoerder.

Voor jouw verschillen-analyse heb je deze uitsplitsing steeds gekregen:

e GGD (CoronlT)
« Ziekenhuizen (LNAZ)
« Instellingen (schattingen op basis van uitgeleverde doses)
« Huisartsen (schattingen op basis van uitgeleverde doses)

Het probleem waar we al deze week mee te maken hebben, is dat we de prikken voor de hoog-risicopatienten die in

de ziekenhuizen gezet worden, niet kunnen onderscheiden van de prikken in GGZ instellingen. Mogelijk dat dat ook

voor jouw verschillen analyse problemen oplevert. Het lijkt me beter als deze analyse dan obv AGB codes gebeurt
ipv op basis van onze schattingen. Zie je dat cok zo?

Inderdaad willen we de CoronIT datastroom naar EPI blijven gebruiken, in ieder geval totdat de procesinformatie

compleet is.

croet, IEEE
Sent: donderdag 25 maart 2021 13:59

Subject: RE: Aantal vragen over bestand LCC

Dag dank je.

Nog een vraag: ditzelfde bestand van LCC wordt onderdeel van de nieuwe inrichting van jullie berekeningen vanaf

volgende week? Jullie hebben dan aan de hand van dit bestand een berekening gedaan van het geschat totaal

aantal vaccinaties op grond van de uitgeleverde vaccins, zoals jullie dit tot op heden ook hebben gedaan, naast het

aanboren van andere bronnen, zoals de gegevens van CoronIT. Die laatste houden jullie er voorlopig in t.b.v. het

berekening van geen opt-in, totdat we een 100% stroom hebben van de procesinformatie, lees ik in de memo.

Ik vraag dit om te voorkomen dat we m.b.t. aantallen verschillende bronnen gebruiken, met kans op verschillen.

Sterker: jullie leveren van woensdag 7 april (en daarna wekelijks op dinsdag) de relevante cijfers die nu ook

onderdeel uitmaken van mijn wekelijkse verschillenanalyse. Zie je dit ook zo?

Als bovenstaande juist is dan zou ik graag m.b.t. mijn actieplan/verschillenanalyse, waar ik dus nog in april mee
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door ga, maar in een andere opzet, want inclusief kwaliteitsissues, het volgende willen voorstellen:

a. Vanaf week 14 (in week 13 een eerste opzet) worden de aantallen vaccinaties op grond van CIMS en op basis van

uitgeleverde vaccins ontleend aan de wekelijkse (PDF) rapportages van EPI, inclusief het geschat % geen opt-in

(ontleend aan CoronlT-cijfers).
b. De weekrapportages van programma CIMS zullen daarnaast informatie blijven bevatten over de andere

verklaringen voor de verschillen (planning en leveringen leveranciers, etc.).
c. De weekrapportages worden uitgebreid met de getroffen kwaliteitsmaatregelen en de geboekte voortgang

daarop.

Groet

From: JERE orn.»
Sent: donderdag 25 maart 2021 13:31

@Drivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: Aantal vragen over bestand LCC

HoIEEE

Hieronder mijn reactie - ik denk dat je vooral bij [EE moet zijn hiervoor.

Sent: donderdag 25 maart 2021 11:47

Subject: Aantal vragen over bestand LCC

Dag ik heb je memo gelezen voor de stuurgroep registratie over overgaan op CIMS per week 13. Het LCC

bestand blijft een rol spelen. Zo heb ik dat ook opgenomen in mijn actieplan/verschillenanalyses.
Over dat LCC bestand heb ik een aantal vragen. Mocht je ze niet weten, dan ga ik verderop zoeken.

Ik heb er vertrouwen in dat dit bestand juist wordt gerouteerd, zodat we die gegevens kunnen verwerken in het

(interne) dashboard voor volume en kwaliteit. Dan is het wel belangrijk dat we putten uit een en hetzelfde bestand.

Verder wil ik dit bestand gebruiken om te zien of het ons kan helpen om de ontbrekende vaccinatieberichten te

lokaliseren.

1. Hebben jullie toegang tot dat bestand of krijgen jullie dagelijks (of wekelijks) een uitdraai/subset? We

krijgen een uitdraai/subset

2. Jullie kijken vooral of alleen maar naar de aantallen? Of kijken jullie ook naar de AGB-codes? Alleen

aantallen

3. Ervaren jullie dat dit bestand betrouwbaar en actueel is? wisselend

4. Is dit bestand ontleend aan een export uit de bestelmodule van SNPG of zitten daar nog tussenbewerkingen

tussen, zoals door LCC zelf in het kader van uitleveren e.d.? dat weet ik niet

5. Voor zover je dat overziet: in welke omgevingen worden deze gegevens ingelezen? Dat weet ik niet

6. Wie is jullie contactpersoon bij LCC voor overleg over het bestand? 5.1.2e

Hoop dat je kans ziet me te antwoorden of anders door te verwijzen.

Groet
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